
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 3.juli 2023. 
 
Tilstede: Berit, Kirsten, Do og Alice 
 
Fraværende: Eva, Aase og Vibeke. 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Medlemssituationen og økonomi 
2. Evaluering af venskabsturneringen med Dragsholm på OhGk den 23/5 
3. Evaluering af venskabsturneringen med Midtgolf hos Midtgolf den 19/6 
4. Spis-sammen-turnering den 11/7 
5. Spis-sammen-turnering den 1/8 
6. Udflugten – status (seneste tilmelding den 15/7) 
7. Handicaptællende runder i april måned og til vores venskabsturneringer? 
8. Evt.  
9. Næste møde 

 
Ad. 1. Vi er p.t. 68 medlemmer i Solvognspigerne og økonomien er god. 
 
Fra Danske Bank, hvor vi har vores foreningskonto, har vi fået meddelelse om, at 
vores månedlige kundepakke (gebyr) stiger fra 25 kr. til 79 kr. Noget af en stigning, 
men det kan vi ikke ændre. 
 
Ad.2.  Fra Dragsholm deltog 9 damer, og fra Solvognspigerne var vi 25 med starttid 
kl.16.00 på vores egen bane.  I bestyrelsen er vi klar over, at størstedelen af vores 
medlemmer ikke bryder sig om det sene starttidspunkt, vi vil prøve, om vi kan få det 
ændret. Berit taler med Dragsholm om eventuel ændring af starttidspunktet. 
 
Ad.3. Samme problem med starttidspunkt gjorde sig gældende på Midtgolf. På trods 
af det mødte 20 spillere op fra vores dameklub, der var 26 spillere fra Midtgolf. 
Midtgolf kan ikke ændre starttidspunktet, da der er mange arbejdende spillere 
langsvejs fra. Selvom vi gerne ser tiden ændret til før kl. 16.00 fastholder vi at møde 
Midtgolf til næste år.  
 
Ad.4.  Berit og Alice taler med Benny om mad og pris til vores arrangement den 
11.7., hvor vi uddeler birdie bolde og præmier for spil på 9 hullers banen komb. m. 
shortgame banen den 16.5. 



 
Ad.5. Benny har noteret, at vi også denne dag spiller spis-sammen-turnering og på 
et senere tidspunkt aftales mad og pris, der herefter kommer til at stå i Golfbox. 
 
Ad.6. Tilmeldingerne til vores udflugt er ikke overvældende, Berit skriver en 
”reminder” om sidste tilmeldingsfrist. Da Do kommer fra ferie lige inden datoen for 
udflugten, overtager Vibeke de sidste løse ender. 
 
Ad.7. Vi blev enige om, at vi ikke handicapregulerer i april måned, da mange af vores 
medlemmer ikke har spillet hele vinteren og lige skal vænne sig til at ”komme på 
græs” igen. 
 
Såfremt vi på vores venskabsturneringer spiller med elektronisk registrering 
reguleres der, men hvis der spilles med manuel registrering bliver det for vanskeligt 
at regulere for arrangørerne. 
 
Ad.8. Den 14. august har vi lovet at spille og mødes med begynderafdelingen, for at 
fortælle om vores dame- og herreklub, så vi kan fastholde vores dygtige begyndere. 
 
En opfølgning på elektronisk registrering, der fungerer godt. Der er enkelte 
problemer, men de løses hen ad vejen. 
 
Ad.9. Næste møde aftalt til den 2. august kl. 9.30 
 
 
Ref. Alice 
 
 
 
 


